
ZÁPIS 

 
z 1. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 

konané dne 02.01.2024 od 14:00 hod.  

on-line formou 

 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Ing. Tomáš Pětivoký, Ing. Pavel 

Bartoš, Jan Janeček, Jiří Regner (pouze v závěru jednání) 
 

Nepřítomni: Martin Podveský, Pavel Volk, Matěj Hlavatý 
   

Hosté:  Ing. Bohumil Pecold 
   
Program jednání: 
 

1. Zahájení a přivítání přítomných 
2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 
3. Kontrola plnění usnesení Komise Rady Královéhradeckého kraje pro informační 

technologie (MgA. Václav Bartoš) 
4. Činnost členů komise v rámci její působnosti uvnitř Krajského úřadu Královéhradeckého 

kraje za rok 2023 (Václav Bartoš a další) 
5. Program společného jednání s komisí rady pro eGovernment (diskuse) 
6. Různé 

 

 
K bodu 1 

Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 
 
Jednání ve 14:00 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.   

 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 6 členů komise.  

 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu 1. jednání komise IT a současně o 
odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen              
Bob Šviha.  

 
Program 1. jednání komise IT byl odsouhlasen. Ověřovatelem zápisu z 1. jednání komise IT byl 
určen Bob Šviha. 
 

 
K bodu 2 

Kontrola usnesení plnění usnesení Komise Rady Královéhradeckého kraje pro informační 
technologie  
 
MgA. Václav Bartoš provedl shrnutí plnění usnesení Komise Rady Královéhradeckého kraje pro 
informační technologie přijatých v roce 2023.  
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K plnění USNESENÍ 3/1/2023/KIT: 
Tímto usnesením doporučila komise pro IT Radě Královéhradeckého kraje zpracování grafického 
manuálu Královéhradeckého kraje, který bude řešit jednotný vizuální styl prezentování.  
Usnesení bylo Radou Královéhradeckého kraje reflektováno, grafický manuál 
Královéhradeckého kraje je zpracován, v následujících měsících s ním budou podrobněji 
seznámeni členové Rady Královéhradeckého kraje, poté co dojde k jeho schválení, stane se 
závazným.  
 
K plnění USNESENÍ 3/2/2023/KIT: 
Tímto usnesením doporučila komise pro IT Radě Královéhradeckého kraje zahájit jednání o 
odkoupení domény www.khk.cz pro Královéhradecký kraj.  
Usnesení bylo Radou Královéhradeckého kraje reflektováno, doména byla zakoupena a 
v současnosti je již Královéhradeckým krajem využívána. 
 
K plnění USNESENÍ 7/3/2023/KIT: 
Tímto usnesením doporučila komise pro IT Radě Královéhradeckého kraje rozvíjet řešení 
jednotné evidence projektů, a to ve fázi technického řešení (vznik pracovní skupiny s účastí 
zástupců odboru investic, odboru IT a CIRI) a ve fázi analýzy procesů (se zapojením dalších 
zástupců z odboru analýz, podpory řízení a kontroly, odboru ekonomického, případně dalších).  
Usnesení se nachází ve fázi rozpracovanosti, byla vytvořena pracovní skupina, realizováno 
několik jednání a aktuálně se ještě dále jedná o externí spolupráci s právní kanceláří, která se 
specifikuje na veřejné zakázky a mohla by svými zkušenostmi pomoci s nastavením celého 
systému.  
 
K plnění USNESENÍ 11/4/2023/KIT: 
Tímto usnesením doporučila komise pro IT Radě Královéhradeckého kraje k realizaci nových 
webových stránek Královéhradeckého kraje přičlenit jejich uživatelské testování odbornou 
formou, a to před spuštěním pilotního provozu. 
K tomuto doporučení bylo sděleno, že je otázkou dalšího vývoje této záležitosti, veřejná 
zakázka na změnu webových stránek Královéhradeckého kraje bude realizována až poté, co 
dojde ke schválení grafického manuálu Královéhradeckého kraje.  
 

 
K bodu 3 

Činnost členů komise v rámci působností KÚ 
 
Členy komise vyhodnocena spolupráce některých členů komise pro IT s odbory Krajského úřadu 
Královéhradeckého kraje. Ing. Tomáš Pětivoký popsal součinnost s Ing. Ivou Hejnyšovou 
(spolupráce v souvislosti s nasazením Google Analytics). Bob Šviha hovořil o spolupráci 
s odborem IT při přípravě podkladů ke studii proveditelnosti na krajskou neveřejnou optickou 
síť. MgA. Václav Bartoš okomentoval vlastní iniciativu na ustavení řídícího výboru k Informační 
strategii Královéhradeckého kraje, dále pak spolupráci nad záměrem pořízení systému na 
evidenci projektů kraje.  
 

 
 
 
 
 

http://www.khk.cz/
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K bodu 4 

Program společného jednání s komisí rady pro e-Government 
 
Členy komise IT diskutovány možnosti programu při společném jednání s Komisí Rady 
Královéhradeckého kraje pro e-Government. Ze společné diskuse jednoznačně vyplynulo téma 
druhé etapy projektu Digitální technická mapa Královéhradeckého kraje, která se bude týkat 
obcí a měst Královéhradeckého kraje.  
 

 
K bodu 8 

Různé 
 
Nebyla podána žádná další témata k diskusi.  
 

 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 1. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie ve 14:30 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky.  

 
 
             MgA. Václav Bartoš 

        předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  

Bob Šviha 

 
Zapsala: Ivana Nesvačilová, dne 08.01.2024 


